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Deltager: Peter (mødeleder), Lars, Henrik, Lene, Nikolaj, Mikkel og Anders (ref). Fraværende: Per. 
Parentes nedenfor signalerer, hvem der oplyste punktet og drev drøftelsen af det. 

 
Til drøftelse og evt. beslutning: 

1. Ny aftale med Claus (baner), inkl ”ansvarlig” i bestyrelsen (Peter) 
Drøftet ny aftale, inkl behov for forbedringer på vedligeholdelsen. Vurderes at kunne holdes inden for 
eksisterende økonomiske ramme. Der blev ikke aftalt en ansvarlig, så det ligger hos Baneudvalget, der 
evt kan finde en til løbende at holde øje. 
 

2. Bane 10. Status. Også på lys (Anders)  
Anders har fejlmeldt bane 10. Den er kort sagt dårlig. Modsat overraskende nok, den samtidigt lagte 
bane 9. Peter tager en snak med leverandøren. Opdatering: leverandøren melder tilbage, at vanding 
skal forøges – at her ligger løsningen. 
Lyset på banerne (nr. 9 0g 10): Det kan tændes ved tryk på knap på banerne, men er slået fra ift. at 
virke efter kl. 22. Lysets styrke kan justeres på banen af en kyndig, evt. efter instruktion fra firmaet der 
har installeret det. Et flertal i bestyrelsen mente, at indstilling af lyset er noget vi kikker på i slutningen 
af august.  
 

3. Status baner / udendørs-anlægget, herunder opfølgning på arbejds-eftermiddagen.  
Alle windbreakere menes at være oppe. Arbejds-eftermiddagen gik godt, men det rakte ikke helt, til at 
anlægget står helt så skarpt, som bestyrelsen ønsker. Besluttet at afholde endnu sådan en ½ arbejdsdag 
– fastsat til fredag d. 11/8.  
 

4. Træningslejr slut marts/tidlig april 2024 (Peter) 
Peter har forhørt sig hos et rejseselskab om mulighederne for en klubtur til Sydspanien primo april. 
Peter afventer tilbagemelding fra dem. Herefter tager vi drøftelse. 
 

5. Sommeraktiviteter (motionist / junior) (Peter) 
Der planlægges Juniorcamp og motions-træning i de første 2 uger af juli. Pawel er træner. Motionist-
træningen er selvfinansierende. Der ses på, om og hvad juniortræningen skal koste. 
 

6. Nyhedsbreve 
Kort drøftelse om kommunikation og nyhedsbreve herunder at der skal strammes op. 
 

7. Indendørssæsonen – forberedelse, herunder baner, pris, udsendelse, træning 
Anders sørger for at sende invitationer ud til medlemmerne om de faste banetimer indendørs. 
Lene sørger for at aftale med IK kæmperne.  
Pawel har udtrykt interesse for at fortsætte som vores træner indendørs. Der ses på hvilke grupper han 
skal træne. Ligger i regi af Eliteudvalget. Sidste vinter havde junior trænere: 18 timer/uge, Elite havde 7 
timer/uge. Vi må forvente en merudgift på (et slag på tasken): 10.000 kr i 6 måneder: 60.000 kr. plus 
”det løse” 
Juniortiden: mandage kl. 15-16 kom der sidste år for få, så den fralægger juniorsiden sig. 5-7 dygtige 
drenge vil gerne morgentræne. Der gås videre med at booke tirsdag morgen kl. 08-09 2 baner eller kl. 
08-10 på 1 bane. Vi prøver også at få plads hos KFUM om torsdagen. Peter taler med KFUM. 
  

8. Vurdering Junior-tider 
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Det ser rigtigt godt ud. Som forventet, da det blev besluttet at udvide juniortræningens beslag på 
banerne, er bookingen af banerne aftaget ganske meget i efter-corona tiden. Status er, at langt de 
fleste dage er der stadig mulighed for at booke baner et sted i tidsrummet kl. 16-20.30 så sent som 24 
timer før den pågældende dag oprinder. 
 

9. Status Padel 
Likividitet:  
Lars og Henrik har kikket på likviditetssituationen. Lars oplyste følgende:  
Det koster 983.000 kr for de 2 padelbaner, og da vi støttes af Københavns kommune med 200.000 kr 
refunderes vi dette beløb, så vi netto betaler knap 800.000 kr. Hvis banen anlægges snarest og vi 
betaler regningen på den lille mio i november, så går klubbens konto i underskud med 210.000 kr. 
  

 De 200.000 kr. i tilskud får vi forventeligt i december. November-februar har vi jo så også selvfølgelig 
 løbende udgifter, men ikke rigtigt nogen indtægter. Derfor ændres saldoen efterfølgende til følgende:  

 Januar: -210.000 kr 
 Feb: -250.000 kr 
 Marts: +475.000 kr (her kommer kontingentbetalingerne ind).  
 
Anders spurgte til om vi kan forvente den samme likviditetssituation næste år, men Lars oplyste, at vi 
ser frem til et overskud i 2024 på fx 2-300.000 kr, hvis ikke vi laver store investeringer i dét år.  

 
 Lars og Henriks løsningsforslag var, at vi anmoder banken om kassekredit på det fornødne. Besluttet. 
 Hvis dette ikke imødekommes, ser vi på muligheden for at udsætte arbejdet til 2024, således at 

betalingen ikke skal ske senere end marts. Herefter forventes kasse-beholdningen at kunne klare 
kassetrækket til anlæggelsen betydeligt bedre, jfr. forventningen ovenfor til 2024’s overskud.  
 

10. Næste møde: mandag d. 21. august kl. 18-20 i klubhuset. 
 


